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 Protokół nr 97/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 30 stycznia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Zarządu - Ewa Dembek /lista obecności stanowi 
załącznik nr 1. Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
Stanowi on załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie aktualizacji opłat ponoszonych przez użytkowników lokali u żytkowych w 
budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim. 
/na posiedzenie weszli: pan Andrzej Samsel – naczelnik Wydziału Architektury, Budownictwa 
i Gospodarki Mieniem oraz pani Mariola Ławicka – inspektor w Wydziale Architektury, 
Budownictwa i Gospodarki Mieniem/ 
 
Pan Samsel szczegółowo omówił załącznik do projektu uchwały. 
Pan Wicestarosta zapytał, czy zostały zaktualizowane koszty energii elektrycznej. 
Pani Ławicka wyjaśniła, że zostały poprawione koszty, o których mówi pan Wicestarosta. 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotycząca ocieplenia budynku przy ul. Grunwaldzkiej 3. 
Stwierdził, że jeżeli powiat będzie posiadał jakiekolwiek oszczędności to należy je 
przeznaczyć na modernizację zewnętrznych ścian budynku.  
Pan Samsel poinformował, że zgłoszono pękniecie ściany budynku w pomieszczeniach, w 
których znajduje się Powiatowy Urząd Pracy. Stwierdził, że jeżeli nie dokona się jak 
najszybciej remontu ścian zewnętrznych budynku, to przy kolejnych silnych mrozach 
pęknięcia będą się pogłębiały. Dodał, że jest przygotowana dokumentacja dotycząca remontu 
budynku. Wyjaśnił, że tego typu pęknięcia stanowią zagrożenie dla osób pracujących w 
budynku.  
Pan Wicestarosta zasugerował, żeby w pierwszej kolejności ocieplić szczyty budynku i 
sklamrować pęknięcia na ścianach. Koszt wykonania inwestycji wyniósłby od ok. 120 tys. zł - 
130 tys. zł do ok. 180 tys. zł. Ponadto poinformował, że wykonane zostały ekspertyzy, z 
których wynika iż należy dokonać modernizacji ścian budynku. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
/pan A. Samsel oraz pani M. Ławicka opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. 
Aktywizacja  niepełnosprawnych. 
/na posiedzenie weszła pani Jolanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Haska poinformowała, że na wszystkie zadania wpłynęły łącznie 23 oferty. Dodała, że 
na jedno z zadań dotyczące prowadzenia konsultacji i terapii dzieci specjalnej troski oraz ich 
rodzin w zakresie działań wychowawczo – opiekuńczych nie wpłynęła żadna oferta.  
Na realizację zadania z zakresu aktywizacji niepełnosprawnych złożono 8 ofert, wybrano 4 
oferty tj.: Stowarzyszenia „Amazonki” /kwota dotacji - 900 zł /, Klub Seniora /kwota dotacji - 
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900 zł/, Stowarzyszenia „Przyjaciel Szkoły” /kwota dotacji - 600 zł /, Stowarzyszenia 
„Nawiarenka” /kwota dotacji - 600 zł/. 
Pan Wicestarosta zawnioskował, żeby kwotę  w wysokości 4000 zł pozostałą z zadania 
dotyczącego prowadzenia konsultacji i terapii dzieci specjalnej troski oraz ich rodzin w 
zakresie działań wychowawczo – opiekuńczych przeznaczyć na konkurs uzupełniający dla 
organizacji, które nie otrzymały dofinansowania.  
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania z zakresu 
pomocy społecznej związanego z prowadzeniem świetlicy dla dzieci w trudnej sytuacji 
materialnej.  
 
Na realizację zadania z zakresu pomocy społecznej złożono 1 ofertę tj.: „Nazaret” Świetlica 
dla dzieci im. Błogosłowianego Ks. Staefana Wincentego Frelichowskiego /kwota dotacji – 
5000 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie tradycji kulturowych w powiecie nowomiejskim. 
 
Na realizację zadania z zakresu promowania tradycji kulturowych złożono 6 ofert, wybrano    
2 oferty tj.:  Stowarzyszenia Aktywności Lokalnej „Ziemia Nowomiejska” /kwota dotacji - 
1.500 zł / oraz Koła Gospodyń Wiejskich w Łąkorzu /kwota dotacji - 500 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru podmiotu, któremu zostanie zlecona realizacja zadania publicznego pn. 
Promowanie zdrowego stylu życia. 
 
Na realizację zadania z zakresu promowania zdrowego stylu życia złożono 8 ofert, wybrano    
5 ofert tj.:  Polskiego Czerwonego Krzyża  /kwota dotacji - 1.000 zł/ , Stowarzyszenia 
„Rozwiń Skrzydła” /kwota dotacji - 600 zł/, Nowomiejskiego Stowarzyszenia Salveo /kwota 
dotacji - 550 zł/, Stowarzyszenia „Nasza Przyszłość” /kwota dotacji - 450 zł/, Stowarzyszenia 
Inicjatyw Społecznych „Wikry” /kwota dotacji - 400 zł/. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: E. Dembek, M. Buliński, K. Trzaskalska, 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Informacja dotycząca ofert złożonych przez organizacje pozarządowe stanowi załącznik nr 3. 
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Ostatni punkt stanowiły sprawy różne.  
 
Pan Wicestarosta poruszył kwestię dotyczącą planowanych kierunków kształcenia w Zespole 
Szkół Zawodowych w Kurzętniku. Stwierdził, że Zarząd Powiatu powinien najpierw 
zatwierdzić kierunki kształcenia, a następnie powinna rozpocząć się promocja szkoły. 
Poinformował, że dokonał analizy podstawy programowej dwóch  kierunków kształcenia tzn.  
technika cyfrowych procesów graficznych oraz technika architektury krajobrazu. Stwierdził, 
że wymogi jakie trzeba spełnić według podstawny programowej dotyczące powyższych 
kierunków są bardzo kosztowne. Pan Wicestarosta na podstawie analizy podstawy 
programowej wymienił elementy wyposażenia pracowni dydaktycznych. Koszt wyposażenia 
sali lekcyjnej, w której uczniowie będą się kształcić w kierunku technik cyfrowych procesów 
graficznych wyniesie ok. 90 400 zł (jest to koszt części sprzętu niezbędnego dla jednego 
ucznia). Natomiast koszt części sprzętu niezbędnego dla jednego ucznia kształcącego się w 
kierunku technik architektury krajobrazu wyniesie ok. 300 tys. zł.  
Wyjaśnił, że powyższa kwota nie obejmuje kosztów zakupu oprogramowania 
komputerowego (koszt oprogramowania w zakresie projektowania ogrodów wynosi od      
2000 zł do 16 000 zł na jedno stanowisko komputerowe). Pan Wicestarosta zasugerował, żeby 
na najbliższym posiedzeniu Zarządu poruszyć sprawę dotyczącą planowanych kierunków 
kształcenia. 
W związku z powyższym pani Starosta zaproponowała spotkanie na najbliższym posiedzeniu 
Zarządu z panem Wodarą – dyrektorem Zespołu Szkół Zawodowych oraz z panią     
Przeradzką – Martko – dyrektorem Zespołu Szkół im. C. K. Norwida celem omówienia 
powyższej kwestii. 
Pani Trzaskalska zasugerowała, żeby na posiedzenie Zarządu również zaprosić pana Andrzeja 
Andrzejewskiego - przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i 
Ochrony Zdrowia. Ponadto dodała, że w spotkaniach organizowanych przez Starostę z 
dyrektorami szkół również powinni uczestniczyć członkowie Zarządu Powiatu. 
W trakcie trwania posiedzenia Zarządu wpłynęło pismo pana Mariana Podziewskiego - 
Wojewody Warmińsko Mazurskiego (stanowiące załącznik nr 4) dotyczące podjęcia uchwały 
Rady Powiatu w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Marka Tuchalskiego.  
Pani Starosta odczytała treść powyższego pisma. 
 
                                                                                       Przewodnicząca 
Protokół sporządziła                                                                                    Ewa Dembek 
Ewelina Kubacka                                                       
 


